

PRODUCTS CATALOG 2026





Specialized In Processed Grains | Since 1997

OUR COMPANY

Founded by Mr. Muhannad Al Mahareeq & Brothers in 1997 and grown to be a family business, Aldiaa Roastery Company, specialized in processed grains, spices, premium quality coffee, gourmet nuts, freekeh, thyme & dried fruits , and much more to the market. Every product has its own story. And because of our continuous attention to detail, every step of the production process in Aldiaa Roastery is carefully managed to ensure that a production of high-quality food is delivered with love and filled with nutritious ingredients from mother nature. We prioritize product innovation and take into consideration the market trends, customer desires and change in tastes.

أسسها السيد مهند المحاريق وإخوانه في عام ١٩٩٧ وتطورت لتصبح شركة عائلية، شركة محمصة الضياء، المتخصصة في الحبوب المصنعة والتوابل والقهـوة عالية الجـودة والمكسـرات اللذيـدة والفريكة والزعتر والفواكه المجففة، وأكثر من ذلك بكثير إلى السـوق. كل منتج له قصته الخاصة. وبسبب اهتمامنا المستمر بالتفاصيل، تتم إدارة كل خطوة من خطوات عملية الإنتاج في محمصة الضياء بعناية لضمان تقديم إنتاج طعام عالي الجـودة بكل حـب وملـيء بالمكونات المغذيـة مـن الطبيعـة الأم. نحـن نعطـي الأولويـة لابتكار المنتجات ونأخذ في الاعتبار اتجاهات السوق ورغبات العملاء والتغير في الأخواق.





MISSION & VISION

Our vision is to achieve market leadership in each of the markets we serve. We will fulfill this target by providing our distributors and consumers with high quality, safe products produced under strict hygienic conditions, with top-notch technology, using high-end raw material and an experienced team of professionals. Mission: Commit to make, distribute, and sell the finest quality products by incorporating only natural ingredients, and promote business practices that respect the environment.

رؤيتنا هي تحقيق الريادة في السوق في كل من الأسواق التي نخدمها. وسوف نحقق هذا الهدف من خلال تزويد الموزعين والمستهلكين لدينا بمنتجات آمنة وعالية الجودة يتم إنتاجها في ظل ظروف صحية صارمة، مع تكنولوجيا من الدرجة الأولى، باستخدام مواد خام عالية الجودة وفريق من ذوي الخبرة من المهنيين. الالتزام بتصنيع وتوزيع وبيع المنتجات عالية الجودة من خلال دمـج المكونـات الطبيعيـة فقـط، وتعزيـز الممارسات التجارية التي تحترم البيئة.





We believe that the journey of coffee begins with roasting. That's why we chose the Italian Petroncini roaster to be our partner in delivering the highest quality. We carefully monitor every batch as if it were the first, ensuring our coffee reaches you with its full flavor and authentic taste.

نحن نؤمن بأن رحلة القهوة تبدأ من التحميص، ولذلك اخترنا محمصة بترونسيني لتكون شريكة لنا في تقديم كل الجودة، ونحن نعتني بكل دفعة ثالثة، وسوفكم قهوتنا بطعمها الكامل ونكهتها الأصيلة

قهــوة COFFEE





Arabian Coffee قهوة عربية with cardamom | 35gm x 10



قهوة تركية Turkish Coffee Medium with cardamom | 250gm



Khalijia Coffee قهوة خليجية with cardamom |35gm x 10



تهوة تركية Turkish Coffee



قهوة تركية Turkish Coffee Dark with cardamom | 250gm



قهوة تركية Turkish Coffee Light with cardamom | 250gm



قهوة تركية Turkish Coffee Dark without cardamom | 250gm



قهوة تركية Turkish Coffee ight without cardamom | 250gm

مشروبات ساخنــة HOT DRINKS







Turkish Coffee قهوة تركية 500gm



Turkish Coffee قهوة تركية 1009m



Bag | 28gm x 20) Bucket | 28gm x 5



Cappuccino کباتشینو ag | 28gm x 20) Bucket | 28gm x



2in1 Classic قهوة سريعة التحضير Bag | 11gm x 25 | Rucket | 11gm x 6



3in1 Classic قهوة سريعة التحضير Bag |20gm x 35 | Bucket | 20gm x 8



تمــر مجهــول

MAJHOOL DATES

Majhool dates - extract from the finest farms تمـر مجهول - مستخرح من افضــل أنـواع المـزارع

1/2kg - 1kg - 2kg - 5kg



SPICE & HERBS

At Al-Diaa Roasteries, we care about every detail... where spices are ground and prepared through every stage within our factory, using our own specialized machine-to ensure the highest quality and unmatched freshness

فـــي محامــص الضيــاء، نعتنــي بــكل تفصيلــة... حيــث يتــم طحــن وتحضيـر البهــارات بجميـع مراحلهـا داخـل مصنعنـا وعلـــى ماكينتنـا الخاصة، لضمان أعلى جودة ونكهة طازجة لا مثيل لهـا



خليــط البهـــارات

MIXED OF SPICES





Cround Ginger زنجبیل مطحون 120g / 250g



Carbonate کرہونــة 250g / 500g



Curry کـــاري 120g / 250g



Ground Turmeric کرکےم مطحون 120g / 250g



Shawarma Spices بهارات شاورما 120g / 250g



Citric Acid ملح ليمون 200g / 500g



Chili Powder قمدان شطة 120g / 250g



Ground Cardamom هـال مطحـون 200g / 500g



Black Pepper فلفل أسود حب 120g / 250g



Smoked Curry کارس مدخن 120g / 250g

خليــط البهـــارات MIXED OF SPICES

الضيهاء



Masala Spices بهارات المسالا 100g / 120g



Paprika بابریکا 100g / 250g



Qudra Spices بهارات قدرة 120g / 250g



Onion Powder بودرة بصل 120g / 250g



Salad Spices بهارات السلطة 100g / 250g



Potato Spices بهارات البطاطا 120g / 250g



Fish With Herbs سمك بالأعشاب 100g / 250g



Gralic Powder بودرة الثوم 120g / 250g



Complete Spices بهارات کومبلیت 120g / 250g



Ground Cumin كمون مطحون 120g / 250g

خليــط البهــــارات اكياس MIXED OF SPICES | BAGS





Mandi Spices بهارات مندي Bag | 5 kg / 2 kg / 1 kg



Maqluba Spices بهارات مقلوبة Bag | 5 kg / 2 kg / 1 kg



بهارات کیسهٔ Rabsa Spices Bag | 5 kg / 2 kg / 1 kg



Mansaf Spices بهارات منسف Bag | 5 kg / 2 kg / 1 kg



Sumaq Baladi سماق بلدب Bag | 5 kg / 2 kg / 1 kg



Ozi Spices بهارات اوزي Bag | 5 kg / 2 kg / 1 kg



MIXED OF THYME

At Al-Diaa Roasteries, we care about every detail... where spices are ground and prepared through every stage within our factory, using our own specialized machine-to ensure the highest quality and unmatched freshness

فــي محامـص الضيــاء، نعتنــي بـكل تفصيلــة... حيـث يتــم طحــن وتحضيــر البهــارات بجميــع مراحلهــا داخــل مصنعنــا وعلــــى ماكينتنــا الخاصــة، لضمــان أعلــــى جــودة ونكهــة طازجة لا مثيل لها

زعتـــر THYME





Baladi Thyme زعتــر بلدي Can |500gm



Baladi Thyme زعتــر بلدس Jar |500gm



زعتـر أحمر Red Thyme Can |500gm



زعتــر أحمر Red Thyme Jar | 500gm



Jenin Thyme زعتــر جنين Can |500gm



Jenin Thyme زعتــر جنين Jar |500gm



MIXED OF LEGUMES

We believe that the journey of coffee begins with roasting. That's why we chose the Italian Petroncini roaster to be our partner in delivering the highest quality. We carefully monitor every batch as if it were the first, ensuring our coffee reaches you with its full flavor and authentic

نحـن نؤمـن بـأن رحلـة القهـوة تبـدأ مـن التحميـص، ولذلـك اخترنـا محمصـة بترونسـيني لتكـون شـريكة لنـا فــي تقديـم كل الجـودة، ونحـن نعتنـي بـكل دفعـة ثالثـة، وسـوفكم قهوتنـا بطعمهـا الكامـل ونكهتهـا الأصيلة

خليــط البقوليــات MIXED OF LEGUMES





Popcorn بوشـــار Bag |800g



White Beans فاصولیا بیضاء Bag |800g



Turkish Lentils عدس ترکــي Bag |800g



Large Chickpeas حمص کبیــر Bag |800g



Sweet Lupin ترمـس حلـو Bag |800g



Coarse Bulgur برغل خشــن Bag |800g



Cracked Lentils عدس مجروش Bag |800g



Fine Bulgur برغــل ناعــم Bag|800g



MIXED OF SWEETS

We believe that the journey of coffee begins with roasting. That's why we chose the Italian Petroncini roaster to be our partner in delivering the highest quality. We carefully monitor every batch as if it were the first, ensuring our coffee reaches you with its full flavor and authentic taste.

نحن نؤمن بأن رحلـة القهـوة تبـدأ مـن التحميـص، ولذلـك اخترنـا محمصـة بترونسـينـي لتكـون شـريكة لنـا فـي تقديـم كل الجـودة، ونحن نعتني بكل دفعة ثالثة، وسوفكم قهوتنا بطعمها الكامل ونكهتها الأصيلة

عســل وشوكولاتــة HONEY & CHOCOLATE





Black seed honey عسل حبة البركة Jar | 475g



Chocolate Spread شوکولاتــة دهن اعدا ۱۹۵۵ع



Sider Honey عسل السدر Jar | 500g



Mixed Nuts مکسرات مشکلة مصرات مشکلة



Citrus Honey عسل الحمضيات اعد أ 4750



Plain Halva دـلاوة سـادة Bottle | 400g



Mountain Honey عســل جبلــي Jar 475g



Pistachio Halva دلاوة بالفستـق Bottle | 400g

عســل وشوكولاتــة HONEY & CHOCOLATE





Black seed honey عسل حبة البركة Jar | 475g



Chocolate Spread شوکولاتــة دهن اعدا ۱۹۵۵ع



Sider Honey عسل السدر Jar | 500g



Mixed Nuts مکسرات مشکلة مصرات مشکلة



Citrus Honey عسل الحمضيات اعد أ 4750



Plain Halva دـلاوة سـادة Bottle | 400g



Mountain Honey عســل جبلــي Jar 475g



Pistachio Halva دلاوة بالفستـق Bottle | 400g

فانیلا و باکینج باودر VANILLA & PACKING POWDER





Baking Powder باکینے ہاودر Cartoon Sachet | 48 x 12g Cartoon Can | 12 x 85g



Vanilla Powder فانيـــلا باودر Cartoon Sachet | 48 x 12g Cartoon Can | 12 x 85g



Vanilla With Mastic فانيلا بالمستكة Cartoon Sachet | 48 x 5g





GRAIN RICE

At Al-Diaa Roasteries, we care about every detail... where spices are ground and prepared through every stage within our factory, using our own specialized machine-to ensure the highest quality and unmatched freshness

فــي محامــص الضيــاء، نعتنــي بــكل تفصيلــة... حيــث يتــم طحــن وتحضيـر البهــارات بجميـع مراحلهـا داخـل مصنعنـا وعلـــى ماكينتنـا الخاصة، لضمان أعلى جودة ونكهة طازجة لا مثيل لهـا

حبــوب ومنتجــات GRAINS & PRODUCTS





Al Diaa Rice ارز الضياء Bag | 4kg



Dahab Rice ارز ذھــب Bag | 5kg



Coarse Freekeh فریکــة خشنــــة Packet | 450g



Fine Freekeh فریکــة نــاعمه Packet | 450g



Baladi Maftool مفتـول بلــدس Packet | 550g



Mulukhiyah ملوخيــــة Packet | 1800

بهـــارات SPICES





Sweet Paprika بابریکا حلوة Sachet |20x 50g



Cloves قرنفـــل Sachet |20x 30g



The Seven Spices البهارات السبعة Sachet | 20x 35g



Ground Turmeric کرکے ناعے Sachet | 20x 50g



Chicken Spices بهارات الدجاج Sachet | 20x 50g



Cardamom Seeds هـال حـب Sachet | 20x 30g



Al Qudra Spices بهارات القدرة Sachet |20x 35g



Lemon Blond لومــي اشقــر Sachet |7x 12g



We believe that the journey of coffee begins with roasting. That's why we chose the Italian Petroncini roaster to be our partner in delivering the highest quality. We carefully monitor every batch as if it were the first, ensuring our coffee reaches you with its full flavor and authentic taste.







We believe that the journey of coffee begins with roasting. That's why we chose the Italian Petroncini roaster to be our partner in delivering the highest quality. We carefully monitor every batch as if it were the first, ensuring our coffee reaches you with its full flavor and authentic taste.